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Maradt-e bármi oka Magyarországnak arra, hogy az EU tagja maradjon?" - kérdeztem az
Európai Bizottság tagjaitól, miután ma az EU pénzügyminiszterei 145 milliárd forintnyi kohéziós
pénzt vettek el Magyarországtól. Rámutattam, hogy a földmoratórium lejárta után a nyugati
befektetők szereznék meg a magyar termőföldet, miközben kohéziós pénzeinket elveszik,
hazánkat pedig minden vonalon gyarmatosítják. Rákérdeztem, hogy vajon az uniós
főbürokraták hallottak-e már 1956-ról és a magyar szabadságszeretetről. Andor László, magyar
uniós biztos (akit a Bajnai-kormány nevezett ki) higgadtságra intett engem is és mindazokat az
egyre növekvő magyar tömegeket, akik pontosan a higgadt mérlegelés után teszik fel a címben
szereplő kérdést.
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